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Referat Bestyrelsesmøde 

Søndag d. 19. marts 2023, Idrættens Hus, Brøndby 

 

Til stede: Henrik Christoffersen (HC), Tobias Thune (TT), Mikkel Juul Larsen (MJL), Kirsten 
Jensen (KJ), Lisa Richardson (LR), Rikke Jensen (RJ)  
Tobias Rasmussen (TR) med online. 
Afbud: Asmus Jørgensen (AJ), Klaus Walther-Rasmussen (KWR) 
 
Info fra formanden 
• DIF har haft en høring omkring ”Dynamisk Idræt”, TT deltog i denne. 

• Der er udsendt foreløbig indkaldelse til Generalforsamlingen. Generalforsamlingen bliver 

afholdt den 14. maj, i Idrættens hus i Brøndby. 

• DIF er ved at lave en honorarundersøgelse i frivilligforeninger. 

• Vi har forsat et samarbejde med Oxe og co., der prøver at skaffe midler i form af sponsorater. 

Det er en stor opgave, da der ikke er mange firmaer der har noget at dele ud af.  

• Der er i år ikke uddelt DIF medaljer ved nogle af vores mesterskaber. Grunden til dette er at 

DCuF ikke kan overholde regulativet omkring DIF-medaljer. Vi tager punktet på næste møde til 

beslutning om hvad vi gør næste år.  

• Vi afventer validering af medlemstal.   

• Mia vender tilbage fra barsel sidst i Maj.  

• Tore Vilhelmsen fra Badminton ønsker at stille op til DIF bestyrelse, DCuF støtter hans 

kandidatur. 

Status fra Udvalg 
Turneringsudvalget 
• Det efterlyses om der er en udmelding omkring udvalgsbeskrivelserne, så det endeligt kan 

bruges som et arbejdsredskab. 
• Der er et uafklaret spørgsmål, om hvem der har opgaven med at sørge for graveringer af 

pokaler til mesterskaber. Vi tager punktet til næste bestyrelsesmøde. 
• Vi skal have opdateret en dommerliste med navne på, så det er tydeligt hvem der er aktive 

som dommere, kunne være en opgave for Mia. 
• DCuF ønskerat der skal håndhæves regler ved mesterskaber, så vi spiller efter WCFs regler ved 

alle mesterskaber. 
• Turneringsgebyr fra Jysk/fynsk er indbetalt til en anden konto end turneringsudvalgets, TR 

undersøger hvilken. 
 
Elitecenter/Sportslig ledelse 
• DCuF har fået et hold kvalificeret til YOG, med et mixed hold. 

• Ulriks opgave er stor og han løfter det på en rigtig god og tilfredsstillende måde. Hans løn 
svarer ikke hans arbejdsopgave. Til næste år skal vi have en bedre struktur. 

• IKC udsender en månedlig opgørelse på regnskabet, så det bliver gennemsigtigt hvor og 
hvordan pengene bliver brugt. 

• Dameholdet er pt til VM i Sverige. 
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Rekruttering og fastholdelse 
• Odense Curling Club har afsluttet deres Kick-off forløb, hvor der har været 8 deltagere. Alle har 

vist interesse for at forsætte med at spille curling. OCC har fået bevilliget penge til indkøb af 
sko gennem Nordea Fonden.  

• Malene og Torbjørn er på opgaven om at oprette et ”Kick-off 2.0” og der er afsat 200 timer til 
udvikling af dette. HC laver en kontrakt 

 
Kommunikationsudvalget 
• Udvalget består af Matilde Halse og Liam Goldbeck. 

• Bestyrelseskontakt i udvalget er LR.  

• Der er sat penge af i budgettet til at lave en fotodatabase. Malene er ved at undersøge 

muligheden for at få det i sat det i gang.  

Kørestolscurling 

• Vi har fået tilbagemelding fra deltagerne ved VM om at der har været dårlige/uacceptable 

forhold under mesterskabet, der blev afholdt i Canada. HC kontakter de lande vi kender til, 

som har haft samme udfordringer og om vi sammen skal sende en klage afsted til WCF. 

• Vi har haft et hold afsted som fik en samlet 11.plads. Det betyder at Danmark er rykket i B-

gruppen. 

• HC, KJ, TR og Ulrik skal afholde et møde med Parasport Danmark om det fremtidige arbejde 

og lave klare aftaler om at tilskud og udbetalinger skal gennem DCuF.  

 
Strategi aftaler  
• Malene har løbende status med vores konsulent Bo. Til efteråret skal der kigges på vores 

resultatmål. Vi skal være opmærksomme på at DIF vægter at drift og administration er i top. 
Vi er i samarbejde med IKC og det passer fint i tråd med det. 

• Vi skal udvide vores strategi med et særligt ungefokus, det kan eksempelvis være fokus på 
skolecurling.  

• Vi gør allerede mere end der er beskrevet i vores strategi og det er vigtigt at pointere hvad der 
har vores fokus nu og her og hvad vi særligt er lykkedes med. 

• Inden sommerferien afholder HC, Mia, Ulrik og Bo et statusmøde.  
 

WCF 

• HC og RJ deltager i Open Meetings i Sandviken, Sverige, i den kommende uge, hvor der blandt 

andet skal debatteres ny Junior struktur. Bestyrelsen mener at det giver mening for Danmark 

at udvide til flere hold ved Junior VM. LR pointerer at der pt. er hold med til B VM som aldrig 

har været på curling is før. Dette er ikke fremmende for curlingsporten. Der bør kunne skelnes 

mere mellem elite og bredde ved WCF-mesterskaber og nye nationer kunne tilbydes faciliteter 

så de senere kan deltage i A/B VM. Det vil give de hold der er i B truppen, bedre kampe for 

derved at blive endnu bedre.  

• Der er også et punkt på dagsordenen om Ukraine og Rusland situationen. DCuF støtter DIF’s 

holdning om ikke at åbne op for at atleter fra Rusland og Hvide Rusland, kan deltage i 

kommende mesterskaber. 

• WCF har spurgt om DCuF vil kunne afvikle mesterskaber i 

2025. Det kunne være enten Senior/Mix eller EM.  
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Økonomisk overblik og status 
• Bestyrelsen har gennemgået årsregnskabet og foretaget nogle justeringer, og tilføjet 

uddybelser af nogle af posterne.  

• LR ønsker tydelighed om hvad der er indtægter og hvad der er udgifter. 

• Det giver mening at udspecificerer tilgodehavende, da det er en stor post, dog er det fint med 

de noter der er.  

• Ifølge regnskabet har vi haft en udgift på 37.000.- til Kørestolscurling, Mixed double VM i April, 

TR og KJ undersøger med holdet, hvor udgiften har været. 

• Vores Grund støtte bliver reguleret i forhold til inflation. Vores støtte stiger med 6% i 2023, i 

forhold til 2022.  

• I forhold til Budget 2023, så falder betalingen til kollektive forsikringer.  

 

Budget 

• Bestyrelsen har gennemgået og tilrettet budget 2024.  

 

Streaming af kampe 

• Streaming af nationale mesterskaber. Det er DIF’s anbefaling, at man ikke streamer børn og 

unge. Bestyrelsen har besluttet at DCUF ikke streamer turneringer for børn og unge under 21 

år. 

• Turneringsudvalget skal sørge for at det tilføjes ved tilmelding, at man kan krydse af om man 

vil fritages for streaming, dog streames alle slutspilskampe. 

• DIF er ved at lave en intern undersøgelse om brugen af streaming i mindre forbund, DCuF 

afventer resultatet af denne undersøgelse. 

• Man skal være opmærksom på at lyden under streaming, kan høres under kampene såvel som 

i pauser.  

 
En ny økonomisk struktur 

• Fremlægges på generalforsamlingen og der lægges op til, at der nedsættes et nyt udvalg.  

 

EVT. 

• Vi inviterer vores strategikonsulent Bo Overgaard med til generalforsamlingen. 

 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 4. maj 2023, Teams 

 

 

 

 

 



 

Dansk Curling Forbund 
Idrættens Hus 

Brøndby Stadion 20 
DK-2605 Brøndby 

www.curling.dk - info@curling.dk 
+45 43 26 25 75 

 


